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                                                                         Komisia kultúry a mládeže 

 

 

 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia dňa 11.11. 2019 

 

Začiatok 15.30 h 

Prítomní: M. Makovníková-Mosná, I. Jančoková, M. Kleibl, I. Lučanič, po 15 min.: M. Černý, 

M. Kovačič, neskôr L. Ovečková 

Neprítomní, ospravedlnení: M. Vetrák, A. Kutlíková, D. Palúchová, Ľ. Kačírek   

 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2019 (Lukáček, FO) 

3. Návrh rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2020 s výhľadom do roku 2022 
(Lukáček, FO) 

4. Informačný sadzobník krátkodobých prenájmov a služieb v jednotlivých zariadeniach 
KZP (Broszová, Referát správy miestneho majetku) 

5. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 
mestskej časti Bratislava-Petržalka  č.5/2017 z 28.februára 2017 o miestnom poplatku 
za rozvoj na území mestskej časti Bratislava-Petržalka (Kezman, Odd. ÚRaD) 

6. Zadanie Územného plánu zóny Kapitulský dvor (Kezman, Odd. ÚRaD) 

7. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení/dopĺňa VZN mestskej 
časti Bratislava-Petržalka č. 13/2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 
(Kezman, Odd. ÚRaD) 

8. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka 
č.7/2015 z 22. septembra 2015 o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej 
časti Bratislava-Petržalka, v znení VZN č.7/2017 a VZN č.2/2017 (vicestarostka 
Hrehorová; poslankyňa Jančoková) 

9. Info k plánovaným kultúrnym podujatiam MČ a KZP: Vianočné trhy 2019, Dni 
Petržalky 2020 a i. (Pastorová, RKaŠ) 

10. Rôzne 

 
 

Otvorenie, úprava programu 
 
Tajomníčka komisie Ľudmila Pastorová privítala prítomných členov a skonštatovala, ţe 
komisia ešte nie je uznášania schopná. Prítomní členovia sa zhodli, ţe vyuţijú čas na 
predstavenie nového dotačného systému, ktorý predstavila I. Jančoková.  Hlasovanie 
o programe i o novom VZN bude hneď, ako bude komisia uznášaniaschopná, a to ako ďalší 
bod. 
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K bodu 1 / Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.7/2015 z 22. septembra 2015 
o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka, 
v znení VZN č.7/2017 a VZN č.2/2017  

  
Po príchode ďalších členov komisie, predsedníčka komisie p. Makovníková-Mosná 

skonštatovala, ţe komisia je s počtom 7 členov uznášaniaschopná. Členovia po ďalšej 

diskusii k navrhovanému VZN hlasovali najprv o jednotlivých pripomienkach a následne 

hlasovali o materiáli ako o celku. Zároveň sa členovia komisie dohodli, ţe chcú mať jednu 

samostatnú komisiu venovanú dotáciám – vyhodnoteniu nového systému aj zhodnotenie 

podporených projektov. Mimoriadna komisia k dotáciám je plánovaná na mesiac marec 2020. 

Z diskusie k navrhovaným zmenám vo VZN mali členovia komisie tieto zásadné pripomienky, 

o ktorých sa hlasovalo samostatne: 

Pripomienka č.1:  určiť strop na výšku poţadovanej dotácie od MČ na 5.000,-EUR. 

Hlasovanie: Prítomných: 6                      Za:  6           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Pripomienka bola komisiou schválená a bude zahrnutá do hlasovania o VZN ako celku.  

Pripomienka č.2: zmeniť pomer spoluúčasti: z 10% na 25%. 

Hlasovanie: Prítomných: 6                      Za:  1           Proti:   5  Zdrţal sa:  0 

Pripomienka nebola komisiou schválená, nebude zahrnutá do hlasovania o VZN ako celku.   

Pripomienka č.3: preformulovať vetu v par.6 bod 5 na: percento finančného uspokojenia 

ţiadateľa sa odvíja/ je priamo úmerné/ sa určí podľa percenta získaných bodov ţiadateľa. 

Hlasovanie: Prítomných: 6                      Za:  6           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Pripomienka bola komisiou schválená a bude zahrnutá do hlasovania o VZN ako celku.  

 

Uznesenie:   Komisia kultúry a mládeţe  b e r i e   n a   v e d o m i e  predkladaný Návrh 

zmien vo VZN o dotáciách a  miestnemu zastupiteľstvu  o d p o r ú č a    s c h v  á l i ť   

predloţený materiál s dvoma pripomienkami. 

 

Hlasovanie: Prítomných: 6                      Za:  6           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 

Bod. 2 /  Hlasovanie o zmene programu 

 

Keďţe p. Broszová je tajomníčkou majetkovej komisie, ktorá tieţ zasadá dnes, 11.11. 

o 17,30, členovia KKaM hlasovali o návrhu predradiť pôvodný bod 4 programu pred pôvodné 

body 2 a 3 (odd. financií). Ďalej sa postupuje v poradí podľa programu.  

 

Uznesenie:   Komisia kultúry a mládeţe  s ch v a ľ u j e  upravený program zasadnutia.  

Hlasovanie:   Prítomných:   6                  Za:     6     Proti:      0      Zdrţal sa:   0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené.  

 

Bod 3 / Informačný sadzobník krátkodobých prenájmov a služieb v jednotlivých 

zariadeniach KZP – Dodatok č. 6 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom 

MČ Bratislava-Patržalka 
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Vedúca referátu správy miestneho majetku A. Broszová predstavila návrh vedenia KZP na 

nový cenník krátkodobých nájmov a sluţieb v kultúrnych zariadenia Petrţalky. Sadzobník 

bude ako Dodatok č. 6 súčasťou zásad hospodárenia MČ. Zavedenie a zverejnenie fixných 

cien (majú stúpajúci charakter oproti súčasnosti) umoţňuje tieţ získanie zľavy do 50% pre 

neziskové a charitatívne organizácie/ podujatia. Po diskusii komisia pristúpila k hlasovaniu.  

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeţe  b e r i e   n a   v e d o m i e   predkladané zmeny 

Dodatkom č.6 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom a miestnemu 

zastupiteľstvu  o d p o r ú č a    s c h v  á l i ť   predloţený materiál. 

 
Hlasovanie: Prítomných: 6                      Za:  6           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 
Bod 4 /  Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2019  
 

Vedúci finančného oddelenia predstavil rozsah a dôvod úpravy rozpočtu na rok 2019, ktorým 
je suma 550 tis. EUR vyčlenených na Športovú halu. Nakoľko sa táto investícia nepodarila 
zrealizovať v roku 2019, úloha prechádza do roku 2020 – jej plánovanie v rozpočte je moţné 
aţ po uzavretí účtov, čo bude neskôr ako schvaľovanie rozpočtu na r. 2020 v miestnom 
zastupiteľstve. Touto úpravou sa suma 550 tis. vyjme z rozpočtu na r. 2019 a následne sa 
objaví v navrhovanom rozpočte na r. 2020, viď. kapitola 6.4.2 Rozvoj športu. V diskusii 
taktieţ padol návrh samostatne (transparentne) rozčleniť kapitolu 6.4 – podpora športu na:  

6.4.1 - športové aktivity MČ – RKaŠ;  

6.4.2 –  ŠZP (športové zariadenia Petrţalky) s.r.o. – dotácia petrţalskej plavárne 

6.4.3 – rozvoj športu – investície, opravy ihrísk, športvá hala a pod. 

 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeţe  b e r i e   n a   v e d o m i e   predkladané úpravy 

rozpočtu  a  miestnemu zastupiteľstvu  o d p o r ú č a    s c h v  á l i ť   predloţený materiál. 

 

Hlasovanie: Prítomných: 6                      Za:  6           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 

Bod  5 /  Návrh rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2020 s výhľadom do roku 2022  

Návrh rozpočtu na r. 2020 predstavil J. Lukáček z FO. Na tvorbu rozpočtu 2020 malo 

výrazný vplyv  podpísanie memoranda, čo sa premietlo do príjmovej oblasti sumou 1,2 mil. 

eur. Avšak navýšenie dane s príjmov (z 19,5 na 20%) spôsobilo výpadok cca 600 tis. eur.. 

Keďţe rozpočet musí byť vyrovnaný, museli sa plánované finančné prostriedky  zoškrtať. 

Preto mnohé návrhy nemohli byť akceptované, prioritou bolo zabezpečiť výkon kompetencií 

obce – povinnosť zo zákona. 

Členovia komisie boli oboznámený s celkovým rozpočtom, ako i s programom 6 Kultúra 

a šport, kde sa špeciálne venovali kapitálovým výdavkom na KZP. KZP v návrhu ţiadalo 

kapitálové výdavky cca vo výške 500 tis. EUR. V predkladanom návrhu je vyčlenených 25 

tis. EUR a to na: klíma/ chladenie (10tis. EUR) a navrhovaná bezbariérovosť (25tis. EUR).  

Tajomníčka komisie oboznámila členov aj vedúceho FO so stanoviskom KZP, kde 

prioritizovali zo ţiadaných 500 tis. Cca 250 tis na rok 2020, kde najväčšiu časť pokrýva 
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zateplenie DK ZH. Bezbariérovosť sa ako priorita nenachádza ani u KZP na rok 2020, nie je 

ani prioritou členov komisie (problém dosahu WC na zníţenom poschodí sa operatívne darí 

riešiť so sluţobným výťahom). V diskusii vyplynulo ako dôleţité zabezpečenie klímy, resp. 

dostatočného chladenia v KZP kinosále, kde je situácia pri plnom počte divákov uţ od apríla 

neúnosná, a rovnako aj chladenie sobášnej sály resp. foayer v CC Centre.  

Rovnakú prioritu má aj MKP pre rok 2020: klimatizáciu na pobočke vo výške 4 tis. (kapitálové 

výdavky). V predkladanom návrhu rozpočtu sa uvedené prostriedky na to nenašli. Ţiadať 

o ne je moţné pri polročnej úprave rozpočtu. 

KKaM vzniesla k rozpočtu na kapitálky KZP pripomienku, ktorá vyšla z diskusie a hlasovala 

o nej v tomto znení:  

Pripomienka: zmeniť účel pouţitia kapitálových prostriedkov pre KZP na 1. zabezpečenie 

poriadnej klímy/ dostatočného chladenia v Kinosále DK ZH (10.000,- a viac); 2. 

zabezpečenie klímy/ chladenia vo foayer Cikcaku (zvyšok). Výška 25.000,- eur je 

podmienená predloţením návrhov realizácie (t.j. vzduchotechnický posudok 

a predpokladaná hodnota zakazky za danú realizáciu) – podklad pre verejné obstarávanie na 

dodávateľa.  Príchodom L. Ovečkovej počas diskusie sa kvórum zvýšilo na 7. 

 

Hlasovanie: Prítomných: 7                      Za:  7           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Pripomienka bola komisiou schválená a bude zahrnutá do hlasovania o VZN ako celku.   

Poţiadavka na úţitkové vozidlo bude moţné opäť predniesť pri júnovej úprave rozpočtu, kde 

sa očakáva prijem za parkovanie i prijem z vyššieho nájomného KZP a i.  

 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeţe  b e r i e   n a   v e d o m i e   predkladaný návrh 

rozpočtu  a  miestnemu zastupiteľstvu  o d p o r ú č a     s c h v  á l i ť  materiál 

s pripomienkou. 

 
Hlasovanie: Prítomných: 7                      Za:  7           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Bod 6 /    Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka  
č.5/2017 o miestnom poplatku za rozvoj na území MČ Bratislava-Petržalka  

Po krátkej diskusii Komisia kultúry a mládeţe hlasovala.  
 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeţe  b e r i e   n a v e d o m i e   predkladaný materiál 
VZN a  miestnemu zastupiteľstvu  o d p o r ú č a   s c h v á l i ť  predloţený materiál 
v plnom rozsahu.   

 

Hlasovanie: Prítomných: 7                      Za:  7           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 
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Bod 7 / Zadanie Územného plánu zóny Kapitulský dvor  

L. Ovečková predstavila zadanie UPZ a dôvody, prečo je tento návrh predkladaný do 
zastupiteľstva. Do dlhšej diskusii poslanci ţiadali o zaradenie pripomienky k 
predkladanému materiálu.  

Pripomienka: ţiadame vymeniť mapku na str. 28, obr. C. 2 v materiáloch predkladaných na 
zastupiteľstvo za jej čitateľnejšiu verziu. 
 

 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeţe  b e r i e   n a   v e d o m i e   predkladaný návrh 

rozpočtu  a  miestnemu zastupiteľstvu  o d p o r ú č a   s c h v  á l i ť  materiál 

s pripomienkou. 

 

Hlasovanie: Prítomných: 7                      Za:  6           Proti:   0  Zdrţal sa:  1 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Bod 8 /  Návrh VZN, ktorým sa mení/dopĺňa VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 
13/2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel  

Nový vedúci URaD I. Kezman predstavil zmenu vo VZN o parkovaní, ktorou je doplnené aj 

pouličné parkovanie + vizualizácia. Počas diskusie sa kvórum opäť zníţilo na 6 členov, 

v tomto počte KKaM hlasovala o predloţenom materiáli. 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeţe  b e r i e   n a v e d o m i e   predkladaný materiál 
VZN a   miestnemu zastupiteľstvu  o d p o r ú č a   s c h v á l i ť  predloţený materiál 
v predkladanom rozsahu.   

 

Hlasovanie: Prítomných: 6                      Za:  6           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 

Bod 9 / Info k plánovaným kultúrnym podujatiam MČ a KZP: Vianočné trhy 2019, Dni 
Petržalky 2020 a i. (Pastorová, RKaŠ) 

Základné informácie poskytla Ľ Pastorová. Zmeny prijali pre Vianočne trhy 2019 sú: 
otočenie stánkov a efekt otvoreného námestia + zvýšená miera osvetlenia zabezpečením 
doplnkového Vianočného osvetlenia na stánky a strom pri pódiu, promovanie trhov ako 
miesta pre verejnosť denne (od 11,00-21,00, so & ne 9,00 – 21,00) s programom. 

Zjednotili sme aj názov „Vianočná Petržalka“ pod ktorú patria Petrţalské vianočné trhy 
a vianočný program na nich a na ďalších miestach. (Plagát je prílohou k zápisu). 

Poslanecký stánok na Vianočných trhoch je moţné zabezpečiť len po nahlásení účasti 
a záujmu, nakoľko všetky stánky sa celý čas vyuţívajú na predaj. Zatiaľ nebol ţiadny 
zoznam poslancov, ktorí majú záujem o konkrétny termín k dispozícii. RKaS preverí 
u predsedu poslaneckého klubu, z ktorého vzišla poţiadavka na tento stánok. V štvrtok 
14.11.2019 sa pospisujú zmluvy so stánkarmi. 

Iveta Jančoková  koordinuje zapojenie Bratislavy do projektu „Slovensko spieva koledy“, 
ktorý bude prebiehať dňa 11.12. o 18,00 na VT. Spoločne si s verejnosťou prídu zaspievať 
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koledy ţiaci zo ZS Dudova, ZS Gessayova, seniorské spevácke zbory a ďalší. KZP pridá túto 
aktivitu do promo materiálu.  

Dni Petržalky, kategorizácia interpretov a ich výber + predbeţný budget predkladá pracovná 
skupina starostovi v týţdni do 15.11.2019. Jednanie so Závodiskom bolo niekoľko krát 
zrušené, treba opäť dohodnúť termín. Alternatívne miesto k DP navrhli poslanci Tyršsovo 
nábreţie.  

Komisia bola informovaná o ţiadosti o prešetrenie sťaţnosti na pána M. Sarvaša, ako 
i o ďalších podnetoch, ktoré prichádzajú na úrad. Komisia poverila tajomníčku komisie 
spísaním správy pre poslancov o situácii v KZP.   

 

Bod 10 / Rôzne 

 

Pripomienka:  doţiadať od OZ Kaspian ako prílohu k materiálu, kde je preukázateľné, čo 

znamená poţiadavka zo Slovenského Olympijského Výboru (SOV) „dlhodobí prenájom“ – 

o akú dĺţku sa jedná (ako je zadefinovaná vo výzve SOV, o ktorú sa uchádzajú). Materiál 

(výzvu/ link na výzvu SOV, kde je spomínaný dlhodobí prenájom) je potrebné doplniť na 

miestnu radu.  

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeţe  ţiada OZ Kaspian o doplnenie materiálu, z ktorého 

jasne vyplýva časový rozsah/ dĺţka dlhodobého prenájmu, na ktorý sa odvoláva.  

Hlasovanie: Prítomných: 6                      Za:  6           Proti:   0  Zdrţal sa:  0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala:  Ľ. Pastorová, tajomníčka komisie 

 

Schválila:  Miroslava Makovníková- Mosná, predsedníčka komisie     

 

 


